
 

 

Hvala vsem, ki ste prišli. Vem, koliko to pomeni prebivalcem Izraela, ki so doživeli najhujši 

teroristični napad zadnjih nekaj generacij.  

Ponosna sem, da smo se danes zbrali v takšnem številu. Pomembno je, da smo prisotni tukaj, 

pred Evropskim parlamentom. Naš shod na Trgu Simone Veil je simboličen. Naš glas je 

pomemben. Bistveno pa je, da se odločno zoperstavimo terorizmu.  

7. oktober bomo po vsem svetu pomnili kot sramoten dan. Priča smo bili pobijanju Judov zgolj 

zato, ker so bili Judje. Ponovno. V Izraelu.  

Skupaj s predsednikom Evropskega sveta, predsednico Evropske komisije in vsemi vami v en 

glas izražamo solidarnost, obsojamo ta grozljiva teroristična dejanja in umore ter zahtevamo 

takojšnjo izpustitev talcev.  

Evropa je pripravljena pomagati pri iskanju rešitev, vendar naj še enkrat ponovim: za terorizem 

ni opravičila.  

Hamas je teroristična organizacija, ki ne predstavlja legitimnih teženj Palestincev. Ne ponuja 

rešitev, samo prelivanje krvi.  

Odkrito naj povem: pripadniki Hamasa so 7. oktobra umorili več kot tisoč nedolžnih 

dojenčkov, otrok, žensk in moških ter še vedno zadržujejo skoraj 100 talcev. Na glasbeni 

prireditvi so streljali na več sto mladih, med katerimi so bili tudi državljani EU. Ugrabljali so 

mlada dekleta in dečke. Z doma so zvlekli ostarele ljudi, ki so preživeli holokavst. Po ulicah 

so paradirali z mrtvimi, kot da so trofeje. 

Zdaj ni čas za kajpaonizem. Bodimo jasni, o čem govorimo: to je najslabša oblika terorja.  

Veleposlanik Regev, hvala, da ste se nam pridružili. To je Evropa. Z vami smo. 

Zdaj pa prosim, da se vsi skupaj z minuto molka poklonimo žrtvam.  

 


